
FROM a TO 
 
Ano! Máte pravdu, (tedy, pokud si stále vzpomínáte na naši společnou otázku, jakou 
předložku použít tehdy, když chceme říci, že něco začalo platit od jistého času v minulosti a 
už to neplatí), zde tedy samozřejmě použijeme předložku from. A pokud bychom chtěli říci, 
do kdy daná věc platila, tak použijeme předložku to. Dáme si pár příkladů, může být? 

• from morning to evening (od ráno do večera) 
• from 8 (o’clock) to 10 (o’clock) (od osmi (hodin) do deseti (hodin)) 
• from 1999 to 2009 (od roku 1999 do roku 2009) 

 
Nebojte, ani zde vás neošidím o tři ukázkové věty :) 

• She lived with that idiot from Monday to Wednesday (Žila s tím idiotem od pondělí do 
středy) 

• I was in Legoland from morning to night (Byl jsem v Legolandu od rána do noci) 
• They worked on it from 1981 to 1988 (Pracovali na tom od (roku) 1981 do (roku) 

1988) 
 


